
Referat fra bestyrelsesmøde i Lyngå Borgerforening d. 27 maj 2024 hos Jan.   

Deltagere: Ruth, Jan, Thomas, Inge, Tove og Bodil 

Godkendelse af sidste referat 
• Thomas spørger Lene, om hun har søgt tilladelse til klatretårn.   

• Byggetilladelse. Ruth spørger en veninde. 

• Skilte stadig uafklaret. Jan og Thomas arbejder på sagen.  

• Arbejdsgruppe nedsættes, hvis lokaldysten bliver til noget. 

Referat godkendt. 

Ideer til arrangementer 
Vi kigger på listen til mødet i august 

Planlægning af generalforsamling  
• Mødet starter med beretning. Herefter spisning og borgmesterens oplæg. 

• Inge sender mail med oplæg til Lars Storgaard. Han titel er: Hvad vil borgmesteren med 
Lyngå?  

• Inge bestiller smørrebrød fra Kvickly og Jan sørger for drikkevarer. 

• Bjørn er ordstyrer 

• Tove ligger opslag med indkaldelse og program på hjemmeside og facebook    

• Inge laver opslag på facebook til at deltage i generalforsamling 

• Vi prikker til folk om tilbud om at være med i bestyrelse og udvalg 

• Vi bibeholder kontingentets størrelse. 

• Generalforsamlingen starter den 17. juni kl. 18. Bestyrelsen mødes kl. 17, aftaler det sidste 
og stiller op. Efter generalforsamlingen konstituerer vi os. 

Formandsposten 
• Inge ønsker at trække sig som formand.  

• Ruth vil gerne. Er på nedsat gear det første halve år, og har brug for fleksibilitet omkring 
mødetidspunkter. 

Sankt Hans 

• Holdes hos Vibeke Tang, Volstrupvej 2. Her er toilet og bål. 

• Vi udfyldte to-do liste, som Inge sender rundt. 



Petanquebanen 
Er repareret og fin. 

Nyt fra stigruppe  
Bodil og Inge har holdt møde med udvalgte beboere og fået oplysninger om gamle stier/kirkestier. 
DN har deltaget i møde og kan bidrage med vigtige erfaringer og information om regler mv.  

Vi har tegnet et kort med 5 stier af maks. 6 km, som vi er i gang med at undersøge nærmere. 

Vi tænker i digitale kort og skilte ved P-plads ved kirken. Vi tænker at søge fondsmidler til 
gennemførsel af projektet. 

Diverse 
Fredagshygge hos Thomas var en succes. Bestyrelsen vil gerne støtte lignende initiativer og 
betale for indkøb – op til 1000 kr. Inger tager det med i beretningen. Herefter laver vi opslag på 
facebook.  

Næste møde holdes hos Thomas den 29. august kl. 18.30. 


